
Prezes NRA o Kongresie Prawników: mamy
pomysły na uzdrowienie wymiaru sprawiedliwości
Chcemy razem z sędziami i radcami prawnymi współdecydować, a przynajmniej
współdyskutować o reformie sądownictwa, a także o sytuacji, w której znajdują się teraz
nie tylko prawnicy, ale i społeczeństwo - powiedział adw. Jacek Trela, prezes NRA,
odpowiadając na pytanie, dlaczego Adwokatura weźmie udział w Kongresie Prawników
Polskich. 

W rozmowie z red. Tomaszem Pietrygą w #Rzeczoprawie, prezes Naczelnej Rady Adwokackiej
podkreślił, że prawnicy, jako praktycy oceniają niektóre planowane zmiany w wymiarze
sprawiedliwości jako dobre, ale niektóre propozycje idą za daleko i zagrażają bytowi niezależnego
sądownictwa.

- Liczymy na to, że głos prawników na Kongresie zostanie wysłuchany. Dobrym sygnałem jest
stanowisko prezydenta ws. reformy Krajowej Rady Sądownictwa - powiedział adw. Jacek Trela. 

(czytaj streszczenie wywiadu)
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